

## 停產通知函

### Product End-Of-Life(EOL) Notice

致親愛的客戶 您好，

感謝各位對尚圃 LED 按鍵開關長期以來的愛護與支持，我們秉持不斷研究開發創新、時尚、好品質的按鍵，超越客戶的期待，一直是尚圃努力追求的目標。

特此通知 ABS 綠色原料牽涉之產品將於 2022 年 5 月 15 日停產，我們發出此停產通知，讓您知悉產品變更狀況，以及提供最後訂購期限。近期市場萎縮及原料短缺，維持產線成本過高，為了改善我們的產品線，以確保達成目標。

造成不便之處，期望各位能予以諒解，並秉持以往惠顧之意，繼續給予支持與愛護。謝謝！

Dear Customer,

Thank you for your long-time support for SHANPU. We strives to provide the best innovative, stylish, and high-quality products. Our goal is to exceed customer expectations.

We hereby announce the End of Life (EOL) for Green of ABS raw material, effective on May 15, 2022. This EOL Notice also inform the reason of EOL and the last day to order the affected products. The recent market shrinkage and shortage of raw materials have kept the cost of the production line too high, in order to improve our product line to ensure that the goal is achieved.

SHANPU apologizes for any inconvenience caused by the EOL. Please kindly understand it and continue to give us support in future. Thank you!

**停產系列：**SP86N、SP86L、SP86E 系列之綠色上蓋，及 YTW0013-A、SPC-C0097011、YCA0163、YCA0173、YCA0183、YCA0193。

**EOL product series:** Green cap of SP86N, SP86L, SP86E series, and YTW0013-A, SPC-C0097011, YCA0163, YCA0173, YCA0183, YCA0193.

**替代系列：**無

**Replacement Product Series:** NON

**停產原因：**原料短缺。

**Reason of EOL:** shortage of raw materials.

**最後訂購期限：**最後接單日期為 2022 年 2 月 15 日。

**The Last Day to Order:** February 15, 2022

針對此停產通知若有任何疑問或需要協助之處，歡迎隨時與敝司業務部聯繫。

Should you require any further information about the EOL or if we could be of any assistance, please feel free to contact our Sales Department.

祝商 祺

Wish you a prosperous business in the future

